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2018. október 14-i megválasztásom óta az Alapszabályban meghatározott feladataimat igye-
keztem a legjobb képességeim szerint ellátni.

Tudásom szerint az összes Elnökségi, illetve vezetőségi ülésen részt vettem. Az Elnöksé-
gi üléseket a lehetőségeimhez mérten igyekeztem a szabályzatban meghatározott időközönként
összehívni. Ez sajnos nem minden esetben sikerült.

Az elnökségem idején folyamatosan felügyeltem, hogy az egyesület eleget tegyen az év során
felmerülő különböző jogi kötelességeinek, mind a bíróság, mind a különböző pénzügyi szervek
felé. Illetve elvégeztem az egyesület könyvelője és a gazdasági felelős segítségével az éves köz-
hasznúsági beszámolót.

Az év során több különböző külső szervezettel, illetve céggel tárgyaltam a jövőbeli együttmű-
ködés reményében. Folytattam az elődöm, Szigeti Balázs által indított kezdeményezéssel kap-
csolatos egyeztetést, miszerint a Mafihe tagsági viszonyt kapcsolatba hozzuk az Eötvös Loránd
Fizikai Társulatban való tagsággal, ezen törekvés hamarosan célba ér. Ezen kívül egyeztettem
a Hiflylabs-szel, illetve a Semilabbal, ezek alapján az Egyesület a továbbiakban számíthat tá-
mogatásra ezen cégek részéről. Képviseltem az Egyesületet az IAPS-ben, törekedve arra, hogy
az ott született döntések az Egyesület szándékaival összhangban legyenek.

Ezen kívül részt vettem az idei Téli Iskola és az idén Budapesten megtartott Német-Csere,
illetve a CERN-kirándulás szervezésében. Alapvetően mindegyik programról pozitív vissza-
jelzéseket kaptunk az azon résztvevőktől, ugyanakkor úgy gondolom, a résztvevők számának
növelésére a továbbiakban is törekedni kell az első kettő esetében. Az idei ICPS-en törekedtem
minél több nemzettel való kapcsolat kiépítésére, ennek eredményeképp jövőbeli csereprogramok-
ról francia, német, orosz, török egyesületekkel. A CERN kirándlás szervezése során sajnálatos
módon sok, nagy horderejű probléma is felmerült, így sok eddig minden évben megkapott
támogató nem tudott idén hozzájárulni a program megvalósításához, továbbá az eredetileg
megkeresett busztársaság hirtelen eltűnése miatt új társaságot kellett keresni, aki nem tudta
az utat az eredeti terveknek megfelelően vállalni, így két éjszakára már kifizetett szállás igény-
bevételétől etük el, továbbá többen elálltak a részvételi szándékuktól, ezen kívül az eredetileg
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számoltnál nagyobb anyagi ráfordítást igényelt a megvalósítás. Mindezek melett azonban, akik
végül részt vettek a programon mind pozitívan értékelték azt, illetve a későbbiekben kapott
extra támogatásokkal az egyesület anyagi helyzete is rendeződött. Itt szeretnék külön köszöne-
tet mondani az Eötvös Loránd Fizikai Társulatnak, illetve Wolf Lászlónak.

Az Egyesület tudománynépszerűsítő lehetőségeinek tárháza idén bővült, részt vehettünk a
Campus fesztiválon, ahol a civil falu keretei között kísérleteket mutattunk minden érdeklődő-
nek. Ezen én is részt vettem, meggyőződésem, hogy érdemes ezt a tevékenységet folytatni.

Az irodát igyekeztem a lehetőségek szerint mindig rendben tartani. Részt vettem az irodá-
ban található elévült dokumentumok kiszortírozásában és rendszerezésében, illetve a szükséges
felszerelések beszerzésében. Figyelemmel követtem az Egyesület számára elérhető pályázatokat,
ezek közül végül az SZJA 1% után járó normatív támogatást elnyerte Egyesületünk.
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